

Referat fra fællesmøde i foreningen Mejeriet den 7.maj 2018

Deltagere: Siri, Torben, Niels, Lillian, Maja og Dorte.

1. Valg af dirigent: Lillian fungerede som facilitator

2. Valg af referent: Dorte

Vi valgte kun at få input fra de arbejdsgrupper, der havde aktuelle behov for drøftelse.

Genskabet

Regnskab: Vi mangler nogle standarder for hvordan bilag til udgifter skal se ud samt en tydeligere norm for bogføring af butikkens indtægter. En indføring i brug af kasseapparatet vil muligvis være en løsning. Butiksgruppen kontakter kassereren Henning for en løsning.

Butiksbemandning: Der skal altid være en af os medlemmer sammen med en af de "frivillige". Vi skal have organiseret samarbejdet med de frivillige meget bedre. Vi holder Infomøde for de frivillige den 26.5 kl. 14. Dorte indkalder.

12.5 Birthe og Maja passer butik - Johnny containeren.

19.5 ?

26.5 Dorte og ? - Torben container

2.6 Siri og ?

3.6 Siri og ?

Butikken kører ellers fint med god indtjening.

Indtjeningen den 19.5 går til skolens loppemarked. Torben m.fl.? Samler op efter loppemarked.

Udsmidning: Niels sætter en skærm op ved fryserummet. I hjørnet sættes ting til udsmidning, så tager han det med på traileren. Steen Sejer vil også gerne hjælpe med til transport.

Container: Vi vil sætte containerskiltet op på et stativ på taget af containeren Siri og Torben følger op i juni.

Kurser og foredrag

Tilfredshed med de gennemførte foredrag og workshops, men vi har ikke fået dem kommunikeret godt nok ud, vi vil gerne involvere flere.

Bihotellet kan sagtens gentages, der er flere materialer til overs.
Niels Lyck med solvarmeanlæg skal planlægges. Siri følger op.

PR og kommunikation

Vi skal have en bedre rutine for annoncering f.eks. en flyer ud 14 dage før og med på arrangementslister i Nordvestnyt, "By og Land" samt Orøkalenderen. Siri og Tanja følger op. Gruppen skal også have udarbejdet en arbejdsplan.

Fredagsbar

Sidste fredagsbar blev ikke til noget, for det var kun Niels, der kom.
Vi flytter arrangementet til lørdag efter butikslukning kl.14.
Næste gang 26.5, hvor vi også holder infomøde.

Evt.

Vi skal også huske andre projekter i Mejeriets regi. F.eks. Bogskabe placeret rundt på øen. Tages op på næste fællesmøde.

Enighed om et godt møde bl.a. takket være facilitatoren. Lillian kommer med et forslag til en "indgangsbøn".

Ref. 9.5 dorte